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Rada Miejska Gminy Osieczna 

  

P R O T O K Ó Ł   NR  II.2024 

z obrad II sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna w dniu 28 maja 2024 r. w Urzędzie Gminy 

Osieczna  

 

Obrady rozpoczęto 28 maja 2024 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 13:56 tego samego 

dnia.  

 

Obradom II sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna                               

Pan Jakub Kolberg. 

 

Na stan 15 Radnych w obradach II sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna udział wzięło 14 

Radnych, tj.: 

1) Pan Mirosław Stanisław Forszpaniak, 

2) Pan Jarosław Glapiak,  

3) Pani Sabina Maria Handke, 

4) Pani Paula Maria Juskowiak,   

5) Pan Jakub Jacek Kolberg,  

6) Pani Agata Maria Kowalska, 

7) Pan Marek Kozak,   

8) Pan Roman Paweł Lewicki,  

9) Pan Sebastian Łagoda,  

10) Pan Marcin Niezgódka, 

11) Pani Edyta Prałat,   

12) Pan Przemysław Marek Skowronek,   

13) Pan Robert Krzysztof Skrzypek, 

14) Pan Łukasz Andrzej Sowiński, 

15) Pani Sylwia Szpruta-Brodziak.  

 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji oraz powitanie Radnych i Gości. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jakub Kolberg:  

Dokonał otwarcia obrad II sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna oraz wszystkich serdecznie 

powitał. 

Ad. 2. Stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jakub Kolberg:  

Stwierdził, że Rada Miejska Gminy Osieczna obraduje w czternastoosobowym składzie.  

Nieobecny jest Pan Radny Robert Skrzypek. 

Rada posiada wymagane quorum, podejmowane decyzje będą prawnie wiążące.  

Lista obecności Radnych Rady Miejskiej Gminy Osieczna na II sesji w dniu 28 maja                   

2024 r. stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Lista obecności zaproszonych Gości na II sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna                                   

w dniu 28 maja 2024 r. stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Ad. 3. Informacja o porządku obrad II sesji Rady. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jakub Kolberg:    
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Odczytał porządek obrad. 

1. Otwarcie sesji oraz powitanie Radnych i Gości.   

2. Stwierdzenie quorum.  

3. Informacja o porządku obrad II sesji Rady.  

4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym.  

6. Informacja Komisji Rewizyjnej o posiedzeniach w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja stałych komisji Rady o posiedzeniach w okresie międzysesyjnym.  

8. Informacja Burmistrza o działalności w okresie międzysesyjnym.  

9. Zgłaszanie interpelacji przez Radnych.   

10. Zapytania Radnych.  

11. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Osieczna z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 

w roku 2023. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowej spółkom wodnym, trybu 

postępowania w sprawie udzielenia dotacji i sposobu jej rozliczania. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk na terenie Gminy Osieczna                   

na 2024 rok. 

14.  Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania 

terminu zapłaty i rozkładania na raty płatności należności pieniężnych o charakterze 

cywilnoprawnym. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w treści uchwały                            

Nr LXIII.442.2024 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 21 marca 2024 r. w sprawie 

zmian w uchwale budżetowej Gminy Osieczna na 2024 rok. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Osieczna na 2024 rok.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osieczna 

na lata 2024-2028.  

18. Wolne wnioski i informacje.  

19. Odpowiedzi na zapytania i wnioski.  

20. Zakończenie obrad II sesji Rady.     

Zapytał, czy są uwagi do proponowanego porządku obrad. Uwag nie zgłoszono.  

Rada Miejska Gminy Osieczna obraduje, wg przedstawionego porządku obrad. 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jakub Kolberg: 

Zapytał Radnych, czy mają uwagi do protokołu z obrad poprzedniej sesji, ponieważ uwag                    

nie wniesiono Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu. 

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych. 

Wyniki głosowania: za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.  

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie przyjęcia protokołu z obrad poprzedniej sesji 

stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

Ad. 5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jakub Kolberg:  

Informował, że: 

1) uczestniczył w zebraniu organizacyjnym członków Ochotniczej Straży Pożarnej                   

w Osiecznej, 
2) w poniedziałek 13 i 20 maja pełnił dyżur w Urzędzie Gminy - niestety w dniu 

wczorajszym, tj. 27 maja, ze względu na obowiązki służbowe nie mógł być obecny. 
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3) uczestniczył w posiedzeniu Komisji Rewizyjnej w dniu 15 maja oraz we wspólnym 

posiedzeniu komisji Rady Gminy Osieczna w dniu 20 maja, 
4) spotkał się z Burmistrzem Gminy Osieczna, w trakcie spotkania poruszono tematy 

sygnalizowane przez mieszkańców, a było to m.in.: 

− ustawienie dodatkowych ławek przy Jeziorze Łoniewskim, przy ul. Jeziornej                  

(w okolicy dawnej mleczarni), 

− rozważenie możliwości utworzenia ul. Osiedle jako ulicy jednokierunkowej, 

− działania związane z jego interpelacją (z poprzedniej kadencji) odnośnie 

utworzenia bezpiecznego przejścia dla pieszych przy wjeździe na  

 „Stanisławówkę”, 

− ze względu na powstały pumptrack rozmawialiśmy także o konieczności 

utworzenia tam bezpiecznego dojścia od strony ul. Frankiewicza. Tutaj 

Burmistrz poinformował, że zostaną podjęte odpowiednie kroki aby zrobić 

przedłużenie chodnika od ul. Frankiewicza, 

− Burmistrz informował, że na sali sesyjnej zostanie przeprowadzony remont,                    

w szczególności wymieniony zostanie system nagłośnienia na sali. 
Ad. 6. Informacja Komisji Rewizyjnej o posiedzeniach w okresie międzysesyjnym. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Paula Juskowiak: 

Informowała, że Komisja Rewizyjna w okresie międzysesyjnym obradowała na 1 (jednym) 

posiedzeniu w dniu 15 maja 2024 r.  

Tematem posiedzenia były następujące zagadnienia:  

1. Analiza wykonania budżetu wraz z oceną sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Osieczna za 2023 rok. 

2. Zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania 

budżetu Gminy Osieczna za 2023 rok. 

3. Wydanie opinii oraz opracowanie wniosku do Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie 

udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy Osieczna. 

Komisja dokonała analizy wykonania budżetu wraz z oceną sprawozdania z wykonania budżetu 

Gminy Osieczna za 2023 rok, zapoznała się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej                         

o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Osieczna za 2023 rok wraz z informacją o stanie 

mienia jednostki samorządu terytorialnego i objaśnieniami oraz wydała opinię i opracowała 

wniosek w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy Osieczna, który przekazała 

Przewodniczącemu Rady Miejskiej Gminy Osieczna. 

Wolne głosy i wnioski dotyczyły: 

− budowy stacji uzdatniania wody w miejscowości Frankowo oraz sieci wodociągowej 

Frankowo-Kąkolewo,  

− terminu zakończenia budowy lokalnej oczyszczalni ścieków wraz z siecią kanalizacyjną 

obsługującą miejscowość Popowo Wonieskie. 

Informacja Komisji Rewizyjnej o posiedzeniach w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik 

nr 4 do niniejszego protokołu.  

Ad. 7. Informacja stałych komisji Rady o posiedzeniach w okresie międzysesyjnym.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki Rolnictwa i Ochrony Środowiska                          

Pan Jarosław Glapiak: 

Informował, że Komisja Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska, Komisja 

Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia oraz Komisja Skarg, Wniosków i Petycji w okresie 

międzysesyjnym obradowały na jednym wspólnym posiedzeniu w dniu 20 maja 2024 r.  

Tematem posiedzenia było zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Osieczna 

za 2023 rok.  
 



4 
 

Komisje zapoznały się z Bilansem z wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego 

sporządzonym na dzień 31 grudnia 2023 r., Bilansem jednostki budżetowej lub samorządowego 

zakładu budżetowego sporządzonym na dzień 31 grudnia 2023 r., Zestawieniem zmian                         

w funduszu jednostki sporządzonym na dzień 31 grudnia 2023 r., Rachunkiem zysków i strat 

jednostki sporządzonym na dzień 31 grudnia 2023 r., Informacją dodatkową za 2023 rok, 

Sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Osieczna za 2023 rok, Informacją o stanie mienia 

Gminy Osieczna według stanu na dzień 31 grudnia 2023 r. oraz Sprawozdaniem rocznym                      

z wykonania planu finansowego instytucji kultury za 2023 rok. Komisje po analizie 

powyższych materiałów i dyskusji, jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały wykonanie budżetu 

Gminy Osieczna za 2023 rok.  

Wolne głosy i wnioski dotyczyły m.in:  

− niskiego ciśnienia wody w Kąkolewie, 

− składów osobowych komisji Rady Miejskiej, 

− organizacji Letniska, 

− wysokich kosztów budowy hali sportowej w Kąkolewie, 

− złego stanu elewacji budynku należącego do firmy Mróz w Świerczynie, 

− programów dofinansowania do systemów zbierania deszczówki, 

− awarii czujników pomiaru prędkości. 

Informacja Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska, Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu i Zdrowia oraz Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna o posiedzeniach w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 

protokołu.  

Ad. 8. Informacja Burmistrza o działalności w okresie międzysesyjnym.  
Burmistrz Gminy Osieczna Pan Sławomir Kosmalski: 

Informował, że w okresie międzysesyjnym uczestniczył:  

− w spotkaniu wójtów, burmistrzów, Starosty i Prezydenta - gospodarzem spotkania był 

Pan Prezydent Miasta Leszna, 

− w Powiatowych Obchodach Dnia Strażaka organizowanym przez Miejską Komendę 

Państwowej Straży Pożarnej w Lesznie, 

− w walnym zgromadzeniu członków Gminnej Spółdzielni „Samopomoc Chłopska”                      

w Osiecznej, 

− w zjeździe delegatów członków Banku Spółdzielczego w Poniecu, 

− w spotkaniu z Panią Anną Adach dyrektorką leszczyńskiej delegatury Wielkopolskiego 

Urzędu Wojewódzkiego, 

− w spotkaniu z Panem Radosławem Sobeckim wójtem Gminy Krzemieniewo, 

− na zaproszenie świerczyńskiego Koła Emerytów, Rencistów i Inwalidów w spotkaniu                     

z okazji Dnia Matki, 

− w zebraniu jednostek OSP Gminy Osieczna, 

− w posiedzeniach komisji Rady Miejskiej Gminy Osieczna.  

Ponadto Pan Burmistrz informował, że:  

1) Po rozstrzygniętym przetargu nieograniczonym podpisana została umowa na remont 

drogi gminnej w miejscowości Grodzisko. To zadanie wykonywać będzie firma               

Drogi i Ulice z Leszna. Kwota kontraktu wynosi ponad 390.000 zł. Zadanie 

dofinansowywane jest z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg.  

2) W dalszym ciągu pozostaje w realizacji budowa kanalizacji sanitarnej w ramach 

programu ,,Polski Ład’’ obejmująca miejscowości: Drzeczkowo, Popowo Wonieskie 

oraz Ziemnice. Na podstawie uzyskanego pozwolenia na budowę Wykonawca 

przystąpił do budowy odcinka (ok. 200 mb) sieci wodociągowej mającej za zadanie 

zasilać w wodę mechaniczno-biologiczną oczyszczalnie ścieków w m. Drzeczkowo. 
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3) Firma AQUA-KAN przystąpiła do przygotowywania dokumentacji formalno-prawnej 

dla zadania ,,Budowa lokalnej oczyszczalni ścieków wraz z siecią kanalizacyjną 

obsługującą miejscowość Wojnowice’’. 

4) Przystąpiliśmy do prac związanych z uzyskaniem pozwolenia na przebudowę drogi 

gminnej w miejscowości Wojnowice, ul. Chabrowa. 

5) Zakończone zostały roboty budowlane polegające na utwardzeniu nawierzchni                        

w miejscowości Osieczna przy ulicy Kościuszki, mówimy o parkingu przy pawilonie, 

który jest własnością Gminy Osieczna. 

6) W ramach zadania pn. „Budowa stacji uzdatniania wody w miejscowości Frankowo 

oraz sieci wodociągowej Frankowo-Kąkolewo” wykonano odcinek sieci 

wodociągowej biegnący wzdłuż wykonywanej ścieżki rowerowej oraz przejście pod 

drogą powiatową obok ronda. Na działce budynku SUW wykonano prace ziemne oraz 

fundamenty budynku. 

7) Trwają prace ziemne przy budowie hali sportowej „Olimpia” w Kąkolewie.  
8) Zakończono realizację Dodatku Osłonowego. Przyjęto 381 wniosków, z czego 313 

zostało rozpatrzonych pozytywnie. Łączna kwota wypłaconych świadczeń to 

140.936,01 zł  
9) Trwają prace przygotowawcze do rozpoczęcia sezonu na Letnisku: nawieziono piasek 

na plażę, wymieniono poszycie pomostu oraz zamówiono nową przymierzalnię.  

10) Trwa remont pomieszczeń z ZS w Osiecznej, który wykonywany jest przez naszą 

brygadę remontową. 
11) W ramach gwarancji wymieniono oprogramowanie w radarowych wyświetlaczach 

prędkości.  
Ad. 9. Zgłaszanie interpelacji przez Radnych.   

Nie zgłoszono interpelacji.  

Ad. 10. Zapytania Radnych.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  

Powiedział, że z optymizmem przyjmuje wiadomość, iż zmienia się stanowisko władzy 

wykonawczej odnośnie budowy chodnika, jako przedłużenie chodnika ulicy Frankiewicza.  

Mówił, że wiele razy próbował udowadniać, że jest to bardzo potrzebny chodnik - co prawda 

nie z powodu pumptracka, a żeby ułatwić dojście do CKiB. 

Na podstawie przepisów regulujących procedurę składania zapytań zwrócił się do                                

Pana Burmistrza w sprawach i tematach, które ostatni raz przedstawiał poprzedniemu 

Burmistrzowi w dniu 20 lutego 2024 roku. W ten sposób chciałby poznać stanowisko                         

Pana Burmistrza w stosunku do pomysłów i poglądów w następujących sprawach: 

1) włączenia rejonu ulicy Chabrowej (Wojnowice) do Osiecznej - zlikwidowanie absurdu 

administracyjnego, 

2) sprzedaż działki obok SKR - inwestor, zatrudnienie, podatki, 

3) sprzedaż działki na rogu Rynku, pod budowę kamienicy wypełniającej ścianę 

wschodnią Rynku, 

4) budowa chodnika w stronę CKiB - przedłużenie chodnika ul. Frankiewicza, 

5) poszerzenie plaży na letnisku, w stronę tzw. „dzikiej plaży”, 

6) budowa pomostu od strony wschodniej Letniska, przejęcie i remont istniejącego 

pomostu, 

7) rozpoczęcie prac przy budowie plaży publicznej na Stanisławówce (co było                                  

w programie wyborczym), 

8) wprowadzenia pilotażowego programu dofinansowania remontów elewacji budynków 

położonych w strefie konserwatorskiej (na przykład dotacja w wysokości 5.000,00 zł), 

9) bardziej przejrzyste i transparentne wizualizacje finansów publicznych Gminy                              

(domena budzetyjst...), 
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10) analiza możliwości i uwarunkowań budowy ciągu pieszo-rowerowego łączącego                          

ul. Kościuszki ze Stanisławówką. 

Zapytanie Radnego z dnia 28 maja 2024 r. stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Ad. 11. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Osieczna z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 

w roku 2023. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jakub Kolberg: 

Powiedział, że sprawozdanie zostało wszystkim Radnym udostępnione i ma nadzieje, że każdy 

się z nim zapoznał. Łączna kwota dotacji przekazanych w 2023 r. na realizację zadań 

publicznych w Gminie Osieczna wyniosła 154.000,00 zł. Zapytał, czy są pytania.    

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  

Wyraził zdziwienie czytając, ile pieniędzy otrzymały nasze kluby sportowe. 

Dosłownie na dniach zostały opublikowane wyniki Rządowego Programu „Klub” i nasze kluby 

z tego nie korzystają. W tym roku 6.797 klubów w Polsce otrzymało dotację z naszej Gminy 

tylko OSA Osieczna.  

Poprosił, aby przy najbliższej okazji Pan Burmistrz zapytał, czy pozostałe kluby aplikowały                          

o te pieniądze, a jeżeli nie to dlaczego.    

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Sławomir Kosmalski: 

Powiedział, że oczywiście będzie rozmawiać z prezesami naszych klubów.  

Sprawdzimy jakie są warunki aplikowania o te środki i czy wszystkie kluby mogą aplikować. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Zbigniew Forszpaniak: 

Powiedział, że jeśli chodzi o Klub Sportowy „Błękitni” Kąkolewo - wniosek został odrzucony. 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Osieczna z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego                    

w roku 2023 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowej spółkom wodnym, 

trybu postępowania w sprawie udzielenia dotacji i sposobu jej rozliczania. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jakub Kolberg: 

Powiedział, że projekt uchwały wszyscy otrzymali odpowiednio wcześnie.  

Zapytał czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.  

Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad podjęciem uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych. 

Wynik głosowania: za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji 

celowej spółkom wodnym, trybu postępowania w sprawie udzielenia dotacji i sposobu jej 

rozliczania stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr II.10.2024 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 28 maja 2024 r. w sprawie zasad 

udzielania dotacji celowej spółkom wodnym, trybu postępowania w sprawie udzielenia dotacji 

i sposobu jej rozliczania stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk na terenie Gminy 

Osieczna na 2024 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jakub Kolberg: 

Powiedział, że aby kąpielisko funkcjonowało musimy podjąć stosowną uchwałę. 

Zapytał czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono.  

Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad podjęciem uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych. 

Wynik głosowania: za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  
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Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie określenia wykazu 

kąpielisk na terenie Gminy Osieczna na 2024 rok stanowi załącznik nr 10 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała nr II.11.2024 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 28 maja 2024 r. w sprawie 

określenia wykazu kąpielisk na terenie Gminy Osieczna na 2024 rok stanowi załącznik nr 11 

do niniejszego protokołu. 

Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, 

odraczania terminu zapłaty i rozkładania na raty płatności należności pieniężnych                           

o charakterze cywilnoprawnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jakub Kolberg: 

Oddał głos Pani Skarbnik. 

Skarbnik Gminy Osieczna Pani Bogna Kaźmierczak: 

Powiedziała, że uchwała określa zasady wskazane w tytule uchwały, poza tym określa warunki 

dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc 

publiczną i wskazuje organ uprawniony do udzielania tych ulg. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jakub Kolberg: 

Rozpoczął głosowanie nad podjęciem uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych. 

Wynik głosowania: za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie szczegółowych zasad, 

sposobu i trybu umarzania, odraczania terminu zapłaty i rozkładania na raty płatności 

należności pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym stanowi załącznik nr 12 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała nr II.12.2024 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 28 maja 2024 r. w sprawie 

szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania terminu zapłaty i rozkładania na 

raty płatności należności pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym stanowi załącznik nr 13 

do niniejszego protokołu. 

Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w treści 

uchwały Nr LXIII.442.2024 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 21 marca 2024 r.                        

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Osieczna na 2024 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jakub Kolberg: 

Rozpoczął głosowanie nad podjęciem uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych. 

Wynik głosowania: za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie sprostowania oczywistej 

omyłki pisarskiej w treści uchwały Nr LXIII.442.2024 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 

21 marca 2024 r. w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Osieczna na 2024 rok stanowi 

załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr II.13.2024 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 28 maja 2024 r. w sprawie 

sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w treści uchwały Nr LXIII.442.2024 Rady Miejskiej 

Gminy Osieczna z dnia 21 marca 2024 r. w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy 

Osieczna na 2024 stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

Ad. 16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Osieczna                        

na 2024 rok.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jakub Kolberg: 

Oddał głos Pani Skarbnik. 

Skarbnik Gminy Osieczna Pani Bogna Kaźmierczak: 
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Powiedziała, że zaproponowane przez Burmistrza zmiany w uchwale budżetowej dotyczą 

zwiększenia dochodów i wydatków o kwotę 735.000,00 zł. 

Po stronie dochodowej proponuje się m.in: 

− zwiększenie o kwotę 200.000,00 zł z tytułu wpływu dofinansowania zewnętrznego zadania 

pn.: „Przebudowa ciągów komunikacyjnych na terenie Letniska w Osiecznej” jest to 

refundacja poniesionych wcześniej wydatków, 

− zwiększenie o kwotę 123.750,00 zł w związku z otrzymanym dofinansowaniem budowy 

(przebudowy) dróg dojazdowych do gruntów rolnych o szer. min 4m.,  

− zwiększenie o kwotę 391.450,00 zł w związku z wyższym wykonaniem wpływów                                 

z różnych dochodów. 

Po stronie wydatkowej proponuje się m.in.  

− wprowadzenie zadań pn.: „Modernizacja kompleksów sportowych „Moje Boisko – ORLIK 

2012” przy ul. Ogrodowej 3 w Osiecznej” na kwotę 750.000,00 zł, 

− zmniejszenie wydatków na zadaniu pn.:  „Remont drogi gminnej 712939P w miejscowości 

Grodzisko” na kwotę 90.000,00 zł. 

W uzasadnieniu do uchwały w pkt 1 lit. c nastąpiła omyłka pisarska, winna być tam kwota 

391.450,00 zł. Prosiła o uwzględnienie wskazanej kwoty. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jakub Kolberg: 

Zapytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dopytał o niemałą kwotę na remont Orlika - jaki jest zakres prac. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Sławomir Kosmalski: 

Odpowiedział, że będzie to kompleksowy remont. Na to zadanie otrzymaliśmy bardzo duże 

dofinansowanie. Burmistrz zaprosił do siebie, gdyby Pan Radny chciał poznać szczegóły. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zapytał, czy jest już po przetargu.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Sławomir Kosmalski: 

Odpowiedział, że nie. W tej chwili wprowadzamy to do budżetu, by móc ogłosić przetarg                        

i zawrzeć kontrakt na realizację tego zadania.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jakub Kolberg: 

Zapytał, czy ktoś jeszcze ma pytania. Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący rozpoczął głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych. 

Wynik głosowania: za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmian w uchwale 

budżetowej Gminy Osieczna na 2024 rok stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr II.14.2024 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 28 maja 2024 r. w sprawie zmian 

w uchwale budżetowej Gminy Osieczna na 2024 rok stanowi załącznik nr 17 do niniejszego 

protokołu. 

Ad. 17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Osieczna na lata 2024-2028.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jakub Kolberg: 

Zapytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad podjęciem uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych. 

Wynik głosowania: za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  
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Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Osieczna na lata 2024-2028 stanowi załącznik nr 18                            

do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr II.15.2024 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 28 maja 2024 r. w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osieczna na lata 2024-2028 stanowi 

załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 

Ad. 18. Wolne wnioski i informacje.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jakub Kolberg: 

Zapytał, kto chciałby zabrać głos.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Poinformował, że od dzisiaj powstaje I Klub Radnych, który będzie działał przy Radzie 

Miejskiej Gminy Osieczna.  

Wypełniając ustawowy obowiązek zgłosił Panu Przewodniczącemu, że na podstawie                          

art. 23 ust. 2-4 ustawy o samorządzie gminnym oraz § 98 i § 99 ust. 1-3 Statutu Gminy Osieczna 

powstaje Klub Radnych.  

1) Nazwa Klubu: Klub Radnych Niezależnych. 

2) Lista członków: 

− Radna Sylwia Szpruta-Brodziak, 

− Radny Roman Lewicki, 

− Radny Łukasz Sowiński, 

− Radny Przemysław Skowronek. 

3) Przewodniczący Klubu: Przemysław Skowronek. 

Jednocześnie zaapelował do Pana Przewodniczącego i pozostałych Radnych, aby zostały 

wypełnione ustawowe zapisy art. 18a ust. 2 uchwały o samorządzie gminnym oraz § 67 ust. 1 

Statutu Gminy Osieczna. 

Zgłoszenie powstania Klubu Radnych Niezależnych stanowi załącznik nr 20 do niniejszego 

protokołu.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dodał, że nie odezwał się kiedy Pan Przewodniczący Jarosław Glapiak czytał sprawozdanie                                              

z działalności komisji, ale uważa, że nie pojawił się tam ważny zapis dotyczący Radnych 

którzy, w jego przekonaniu, zostali negatywnie potraktowani na 1 sesji Rady Miejskiej.  

Nie mamy pretensji o to, że Państwo „obdzieliliście” się stanowiskami „szefów i zastępców 

szefów” komisji. Sprzeciw budzi fakt, że Państwo nie dopuściliście do pracy w Komisji 

Rewizyjnej i Komisji Skarg, Wniosków i Petycji innych radnych niż tych, którzy są w waszej 

„większości”. W związku z tym sięgnęliśmy po zapisy obowiązujących ustaw i Statutu, które 

jasno mówią, że jeśli jest w Radzie Miejskiej klub, to ten klub musi mieć przedstawiciela                          

w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz w Komisji Rewizyjnej.  

Oznajmił, że licząc na współpracę i partnerstwo Klub Radnych Niezależnych będzie czekać na 

właściwe inicjatywy uchwałodawcze, które umożliwią doprowadzenie do stanu wymaganego 

prawem. Zapowiedział, że jeśli nie będą przewidziane takie ruchy Klub złoży odpowiednie 

wnioski uchwałodawcze.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jakub Kolberg: 

Powiedział, że zna konsekwencje powstania klubów radnych.  

Zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Łukasz Sowiński: 

Zwrócił uwagę na potrzebę częstszego wykaszania pasa drogowego na odcinku Leszno -

Osieczna zwłaszcza na ul. Leszczyńskich przy wiatrakach. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Sławomir Kosmalski: 

Odpowiedział, że Gmina wystąpi do Wielkopolskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich z prośbą 

o zwiększenie częstotliwości wykonywania zabiegów pielęgnacyjnych. 
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Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Powiedział, że cały czas czekamy na plan przebudowy Rynku - ciągle słyszymy o „przejściach 

konserwatorskich”. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Sławomir Kosmalski:  

Odpowiedział, że czekamy…  

Jak Gmina będzie dysponować planami, które będą akceptowane przez Konserwatora 

poprosimy Państwa na spotkanie. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Podkreślił, że niektórzy mieszkańcy dość emocjonalnie wyrażają swoje poglądy dotyczące 

naszych inwestycji kanalizacyjnych, że w danej miejscowości połowa gospodarstw będzie 

miała dostęp do sieci kanalizacji sanitarnej, a druga połowa nie. Warto uświadamiać, że są 

miejsca, w których kanalizacji się nie buduje z przyczyn ekonomicznych.  

Dobrze byłoby gdyby Radni mogli otrzymać mapki z zaznaczonym przebiegiem sieci 

kanalizacyjnej łatwiej byłoby wtedy bronić tego zadania. .   

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Sławomir Kosmalski:  

Odpowiedział, że zadania kanalizacyjne realizowane są przez wykonawców w formule 

„zaprojektuj i wybuduj”, w oparciu o program funkcjonalno-użytkowy, czyli koncepcję 

przygotowaną przez firmę projektującą. Mamy dwie firmy projektowe, które nachodzą                        

na siebie. Tak jak Pan Radny powiedział ze względów ekonomicznych są części miejscowości, 

które nie są skanalizowane, ponieważ do niektórych posesji trzeba by budować przepompownie 

ścieków, koszt jest zbyt wysoki. Burmistrz dodał, że postara się dostarczyć mapki. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dopytał, jak wygląda kwestia chodnika przy obwodnicy w Osiecznej. 

Zaproponował, aby zasugerować Urzędowi Marszałkowskiemu budowę chodnika                                    

od ul. Jeziorkowskiej do Biedronki. Codziennie widać ludzi którzy tam chodzą ten chodnik                      

jest bardzo potrzebny.  

Na zakończenie nawiązał do tego, o czym mówił na wspólnym posiedzeniu komisji.                     

Prosił, aby przyjrzeć się inwestycji budowy boiska z zadaszeniem (hali sportowej)                                    

w Kąkolewie, by wyjaśnić skąd się biorą bardzo wysokie koszty budowy tejże inwestycji. 

Chodzi o sprawdzenie kosztorysu w porównaniu z budową bliźniaczej hali sportowej                                

w Belęcinie (Gmina Krzemieniewo). Dodał, że chciałby wiedzieć dlaczego nasza hala jest                   

2,5 miliona droższa. Zaproponował, aby Komisja Rewizyjna zajęła się zagadnieniem 

wyjaśnienia tych różnic kosztorysowych.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Sławomir Kosmalski:  

Odpowiedział, że jest do dyspozycji - Rada ma prawo sprawdzać i porównywać takie 

inwestycje. 

W odniesieniu do chodnika przy drodze wojewódzkiej - Gmina zwróci się do Wielkopolskiego 

Zarządu Dróg Wojewódzkich z prośbą, aby uwzględnić w planach wydatkowych budowę 

chodnika pomiędzy ulicą Jeziorkowską a marketem Biedronka. To nie jest nowy temat.                            

Od lat o tym mówimy i będziemy mówić.  

Burmistrz przypomniał, że z uwagi na fakt, że warunki Wielkopolskiego Zarządu Dróg 

Wojewódzkich w kwestii budowy chodnika przy obwodnicy były tak kosztowne,                                      

że nie byliśmy w stanie ich spełnić. Wyszliśmy z chodnikiem poza pas drogowy drogi 

wojewódzkiej i budujemy go na terenach stanowiącym własność Gminy Osieczna albo terenach 

prywatnych. Dodał, że na najbliższe posiedzenie komisji przygotuje informację - na jakim 

etapie jest to zadanie. Nadmienił, że była tam kolizja słupa energetycznego z przebiegiem 

chodnika. Ten słup został już przestawiony, ale sprawy dokumentacyjne nadal trwają. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mirosław Forszpaniak: 

Zabrał głos w sprawie budowanego parkingu wzdłuż ulicy Krzywińskiej w Kąkolewie.  
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Pas, na którym został pobudowany parking jest dużo szerszy niż 2,5 metra. Zapytał dlaczego 

tak to zostało zbudowane. Rodzice przywożący dzieci do szkoły, stając na tym parkingu                            

z jednej strony muszą wysiadać bezpośrednio na ulicę Krzywińską a z drugiej strony na wysoki 

krawężnik, jakby nie było miejsca dalej.  

Zaznaczył, że dalej jest prawie 1 metr wolnej przestrzeni.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Sławomir Kosmalski:  

Odpowiedział, że Pan Radny pyta Burmistrza, a powinien pytać Pana Starostę Leszczyńskiego, 

to jego inwestycja. Możemy takie pytanie przekierować do Zarządu Dróg Powiatowych                           

i będziemy czekać na odpowiedź.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mirosław Forszpaniak: 

Zgłosił, że na ulicy Zielonej przy skrzyżowaniu z ulicą Powstańców Wielkopolskich jest wyrwa 

raz już zostało to zasypane, ale to się rozsypuje i problem pojawia się ponownie. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Sławomir Kosmalski:  

Odpowiedział, że inwentaryzujemy wszelkie ubytki w gminnych drogach asfaltowych.  

W najbliższym czasie bieżące remonty zostaną wykonane.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Łukasz Sowiński: 

Zapytał, jak wygląda współpraca przy planowaniu inwestycji. Czy my (jako Gmina) mamy 

jakikolwiek wpływ na inwestycje Pana Wojewody, czy Pana Starosty.  

Mieszkańcy rzadko zdają sobie sprawę, że jest to często poza nami. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Sławomir Kosmalski:  

Odpowiedział, że nie zawsze mamy wpływ. Nie zawsze mamy informacje o tym co się będzie 

działo i w jakim zakresie, jeżeli nie uczestniczymy finansowo w inwestycji. 

Jeżeli partycypowaliśmy w kosztach inwestycji też bywało tak, że nie do końca mieliśmy głos  

w tym, jak inwestycja ma przebiegać. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Powiedział, że Pan Wiceprzewodniczący odezwał się w słusznej sprawie, ale lepiej byłoby, 

gdyby to pytanie maiło formę pisemną, którą po prostu Pan Burmistrz by przekazał.  

Samemu też można próbować interweniować u Pana Starosty, poza tym mamy Radnych 

Powiatowych z Kąkolewa i Dobramyśli, na których powinniśmy móc liczyć w tych sprawach.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mirosław Forszpaniak: 

Powiedział, że rozmawiał z jednym Radnym Powiatowym w tej sprawie i gdyby nie on,                         

to sytuacja byłaby jeszcze gorsza, ponieważ początkowo nie miało być wykonanych wjazdów 

do posesji, a pozostawione przestrzenie wysypane kamieniem.  

Ad. 19. Odpowiedzi na zapytania i wnioski.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jakub Kolberg: 

Stwierdził, że Pan Burmistrz już odpowiedział na wszystkie zapytania. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Sławomir Kosmalski:  

Dodał, że na zapytania pisemne udzieli odpowiedz w wymaganym terminie, w formie pisemnej.   

Ad. 20. Zakończenie obrad II sesji Rady.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jakub Kolberg: 

Z powodu wyczerpania porządku obrad zakończył II sesję Rady Miejskiej Gminy Osieczna.  

 

 

 

 

    Protokołowała                                                       Przewodniczący obrad 

  

   Marta Skorupka                                                                       Jakub Kolberg
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